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1. Mötets öppnande 

    Ordförande Jannie Teinler öppnade mötet. 

 

2. Fastställande av dagordning 

    Dagordningen fastställdes. 

 

3. Fastställande av röstlängd 

    Röstlängden fastställdes. 

 

4. Val av justeringsperson tillika rösträknare 

    Till justeringsperson tillika rösträknare valdes Johan Gustafsson. 

 

5. Godkännande av kallelse 

    Kallelsen godkändes 

 

6. Meddelanden 



    a) FUGA 

 Då forskarutbildningsfrågor tidigare har kommit i skymundan har beslut fattats 

 om att företrädare för doktoranderna skall träffa studierektorerna för att 

 diskutera frågor som inte faller under FUGA:s ansvar (som är kvalitet i 

                      utbildningen), t.ex. anställningar, arbetsmiljö och liknande, en gång per termin. 

 

    b) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden 

   Det meddelades att doktoranderna inte fått komma till tals i remissen rörande 

 utfasningen av utbildningsbidraget. Istället har de fått inkomma med en separat 

 skrivelse.  

 

    c) Historisk-filosofiska fakultetsnämnden 

 Det framhölls att doktorandernas synpunkter på utfasningen av 

 utbildningsbidraget inte tagits i beaktande i remissvaret här heller. Också här 

 gavs doktoranderna möjlighet att formulera en egen skrivelse. Det råder också 

 oklarhet om vilken betydelse doktorandernas separata skrivelser faktiskt har. 

 Det föreslogs att de doktorander som har varit inblandade i frågan om 

 utfasningen skall träffas för att diskutera hur processen faktiskt gått till. 

 Beslut togs om att HDR delegerar till fakultetsrepresentanterna att sätta samman  

 en skrivelse som sedan skall skickas till rektor. 

 

    d) Doktorandnämnden 

 Utfasningen av utbildningsbidraget är den stora frågan och det tycks som att de 

 flesta fakulteter ställer sig negativa. 

 

    e) HSDU 

 Inga meddelanden 

 

    f) Jämställdhetsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

 På senaste mötet diskuterades förhållanden mellan de frågor som rör 

 jämställdhet och likaberättigande. Det finns nu två grupper som arbetar med 

 dessa frågor som kommer att vara på tapeten under kommande konferenser 

 under hösten. I verksamhetsplanen för 2012–2014 bestämdes att en halv 

 temadag skall hållas med föreläsningar och diskussion om doktoranders 

 psykiska hälsa och jämställdhet. Det rapporterades också om den 

 jämställdhetskonferens som hållits i Lund och om de inspirerande förslag och 

 idéer som formulerades där. Vidare framhölls att frågan om 

 igångsättningsmånader vore lämplig att ta upp i jämställdhetsgruppen. Det har  

 också framkommit att kvinnliga doktorander har högre sjukfrånvaro än 

 manliga, något som tål att diskuteras. 

     

    g) Doktorandombudsmannen 

 DO rapporterade om den forskningsproposition som kommer den 16 oktober. 

 En annan viktig fråga rör den omarbetning av villkoren för utländska 

 doktorander som innebär att det skall bli lättare för dem att stanna och jobba i 

 Sverige.   

 

i) Institutionerna 

 

 Institutionen för moderna språk 



 Inga meddelanden. 

 

 Institutionen för idé- och lärdomshistoria 

 Ett möte har hållits mellan doktorander, prefekt och forskarutbildningsledare, 

 där diskussionsklimatet på högre seminariet samt doktoranders möjlighet att 

 komma till tals på lika villkor som mer seniora forskare diskuterades. Det 

 föreslogs också att högre seminariet skulle delas upp i ett forskarseminarium, 

 där i princip färdigt material presenteras, och ett arbetsseminarium för mindre 

 färdiga texter.  

 

 Litteraturvetenskapliga institutionen 

 Doktorandernas inflytande över forskarutbildningskurserna har diskuterats.  

 Vidare så har man också sammanställt en doktorandhandbok med information 

 relevant för nyblivna doktorander. Det föreslogs också att denna skulle 

 cirkuleras till övriga institutioner där den kan användas som underlag för 

 liknande handböcker.  

 

 Filosofiska institutionen 

 Frågan lyftes om vad som gäller för föräldraledighet när man går på  

 utbildningsbidrag. I nuläget finns det en doktorand på Filosofiska  

 institutionen som förvägrats förlängning under föräldraledighet. Det framkom  

 också att det finns flera institutioner som haft liknande problem. De 

 bestämmelser som finns lämnar visst tolkningsutrymme men det torde ändå  

 inte råda något tvivel om att förlängning i praktiken skall utgå. Det föreslogs  

 också att den berörda studenten skall vända sig till DO för att få mer 

 information. 

 

 Institutionen för lingvistik och filologi 

 Inga meddelanden. 

 

 Institutionen för nordiska språk 

 Man har beslutat att anordna en frivillig halvdag med föreläsningar för  

 doktorander. Det rapporterades också om en anstående nyantagning av 

 doktorander. 

 

 Institutionen för ABM 

 Man har återupptagit diskussionen om att starta en doktorandförening. 

 Förhoppningsvis så kommer en sådan inom kort att vara i vardande.  

 

j) SALT 

    Ingen representant närvarande. 

 

k) Rekryteringsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

    Ingen representant närvarande 

 

l) Rekryteringsgruppen, Historisk-filosofiska fakulteten 

   Man har diskuterat frågan om vad som krävs för att bli docent. Som det ser ut nu så har 

   mycket tid gått åt till att sortera bort obehöriga. 

 

m) Bibliotekssamverkan H 



      Inget möte har hållits ännu. 

 

n) Övriga meddelanden 

     Inga övriga meddelanden. 

 

7. Fyllnadsval: 

    Beslut togs om att välja Agnieszka Backman (Institutionen för nordiska språk) till 

    suppleant i Bibliotekssamverkan H. Beslut togs om att välja Olle Sköld (Institutionen för 

    ABM) till suppleant i Historisk-filosofiska fakultetsnämnden. Beslut togs om att välja 

    Frida Bure (Litteraturvetenskapliga institutionen) som representant i SALTs referensgrupp. 

    Beslut togs om att välja Padideh Pakpour som Språkvetenskapliga fakultetens representant 

    i Doktorandnämnden.  

 

8. Fakultetsgemensamt doktorandsymposium 

    Det föreslogs att ett doktorandsymposium skall ordnas under våren eller hösten 2013. 

 

9. Information om HDR 

    Olika lösningar diskuterades för att få de institutioner som ännu inte har representanter i 

    HDR att engagera sig. Några förslag som kom upp var att skapa en Facebook-grupp samt 

    att gå runt och presentera HDR i de olika institutionsstyrelserna. Det rapporterades också 

    om det lilla blåa häftet med information om HDR som redan nu finns tillgängligt.  

 

10. Ett andra beslut togs rörande en stadgeändring som innebär att man lägger till det att man 

     skall vara med i kåren för att kunna bli vald till posterna under punkt 12 i stadgarna. 

 

11. Det rapporterades om datumen för terminens HDR-möten och det föreslogs att tiderna 

      skall ändras till förmiddagen på fredagar då tiderna annars krockar med Filosofiska 

      institutionens högre seminarium. 

 

12. Övriga frågor 

      Inga övriga frågor 

 

13. Mötet avslutas 

      Ordförande Jannie Teinler avslutade mötet. 

 

 

Jannie Teinler   Andreas Rydberg 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

 

 

Johan Gustafsson 

Justeringsperson 


